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Aanleiding/ overwegingen 
 

Zoals eerder al door ons gemeld zullen wij om onze motiverende redenen niet actief deelnemen 

aan de commissievergadering van vanavond. 

 

Wij zullen onze vragen op punt 5 van de agenda "Ambities en middelen en capaciteit in overeen-

stemming” daarom schriftelijk stellen en het politieke gedeelte op dit agendapunt in de raadsverga-

dering behandelen. 

Om zo transparant mogelijk te zijn over onze vragen wil ik ze ook delen met de rest van de fracties 

doorkom heb ik de fractievoorzitters meegenomen in deze mail. 

 
 

Vraag 1 U schrijft in het project dat we te maken hebben met veel ontwikkelingen en onzekerheden. Kunt u 

weergeven wat de top 5 grootste onzekerheden zijn en een top 3 van de grootste ontwikkelingen? 

graag met cijfers erbij. 
 

 

  

Antwoord In de presentatie tijdens de raadsontmoeting van 6 maart is een nadere toelichting gegeven bij de 

financiële onzekerheden en ontwikkelingen waar we mee te maken hebben. Grootste onzekerheid 

zijn de dalende inkomsten vanuit het rijk met ingang van 2026, het zogeheten ravijnjaar. Deze zijn 

reeds verwerkt in de begroting 2024. Op dit moment is onzeker of het Rijk deze tekorten (deels) 

gaat repareren. Daarnaast zijn de volgende voorbeelden van ontwikkelingen benoemd: 

• tekort op algemene uitkering o.b.v. de decembercirculaire 

• tariefstijgingen voor de zorg 

• prijsstijgingen in de bouw (school Doorwerth, gemeentewerf, huisvesting gemeentehuis) 

Op dit moment is niet te becijferen wat de consequenties zijn. In de voorjaarsnota zal op basis van 

de informatie die op dat moment bekend is, een beeld worden geschetst van de financiële situatie.  
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Vraag 2 Onze financiële situatie is onzeker, kunt u aangeven waarom onze financiële situatie onzeker is, 

graag onderbouwd met cijfers..  

 
  

Antwoord Zie het antwoord op vraag 1. 

 

Vraag 3 U schrijft dat het collegeperspectief tussentijds geëvalueerd gaat worden, in de planning zien we 
deze er niet bij staan, betekend dit: 
           A. Dat de coalitie en wethouders deze op de heidag al geëvalueerd hebben? 
           B. Dat deze nog niet opgenomen is in het project en alleen via de kamertjes geëvalueerd 
wordt. 
           C. Dat deze evaluatie komt als project is afgerond. 

  

Antwoord De evaluatie van het collegeperspectief vindt plaats binnen het jaarrekeningtraject. Dit is aangege-

ven op pagina 4 van het projectplan. 

 

Vraag 4 Wat zijn de kosten van het gehele project we tellen zo bij elkaar veel uren? graag een financieel ge-

tal er aan hangen. 
 

 

  

Antwoord De inzet van uren vindt plaats binnen de bestaande formatie en leidt daardoor niet tot extra kosten. 

De kosten van de inzet van het inwonerpanel zijn afhankelijk van het aantal vragen en zal € 2.500 

tot € 5.000 bedragen. 

 

Vraag 5 Dit project vraagt veel van de organisatie, wat blijft er nu liggen aan werkzaamheden tijdens dit 

project? of zijn de uren allemaal overuren? 
 

 

  

Antwoord Het project vraagt inderdaad een investering vanuit de organisatie. Wij verwijzen hiervoor naar de 

toelichting van de gemeentesecretaris tijdens de raadscommissie van 13 maart. 

 

Vraag 6 U zegt de inwoners willen te betrekken via momentum omdat dat de kosten beperkt, wat zijn deze 

kosten? 
 

 

  

Antwoord Wij stellen voor om onze inwoners te betrekken via het inwonerpanel omdat wij hier goede ervarin-

gen mee hebben. Een grote groep betrokken inwoners, geeft regelmatig hun mening over diverse 

vraagstukken die wij via het inwonerpanel aan hen voorleggen. Het inwonerpanel is een goed in-

strument om een representatief deel van onze inwoners te bereiken. 

Zoals hiervoor ook is aangegeven, zijn de kosten afhankelijk van het aantal vragen dat we aan het 

inwonerpanel voorleggen.   

 

Vraag 7 Een andere vorm van inwonersparticipatie/raadpleging brengt kosten met zich mee, welke vormen 

zijn dat en welke kosten zitten hieraan ? Hierin kan de raad toch een keuze maken, of is het college 

van mening de inwoners niet op de beste manier te betrekken in deze moeilijke keuze’s. 
 

 

  

Antwoord Wanneer de raad besluit om een andere vorm van inwonerparticipatie toe te passen, zullen wij de 

kosten daarvan in beeld brengen. Wij zijn van mening dat we via het inwonerpanel een representa-

tieve afspiegeling krijgen van de mening van onze inwoners. Overigens is het ook mogelijk om te 

werken met het inwonerpanel aangevuld met een “open link”. Via deze link kunnen dan ook inwo-

ners die geen vast onderdeel zijn van het inwonerpanel deelnemen aan de vragenlijst.  

 


